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Verslag algemene vergadering cultuurraad 19 september 2024 
 
aanwezig: zie aanwezigheidslijst 
verontschuldigd: zie lijst 
 
 
0.0 Goedkeuring verslag algemene vergadering 29 mei 2024 
 
Er zijn geen opmerkingen bij het verslag.  
 
 
I.  FORUM 

 
Aanbevelingen voor de komende legislatuur.  
 
Aan elke vereniging werd via de uitnodiging gevraagd om op de vergadering twee zaken aan te geven die 
ze graag in de volgende legislatuur zou zien gerealiseerd worden. Hierbij het overzicht van de verschillende 
voorstellen. 
 
Raak Sint-Antonius (Jan Pauwels): 
 betere planning en afstemming van het mobiliteitsgebeuren in het kader van grote 

(weg)werkzaamheden om op die manier ook de bereikbaarheid van culturele activiteiten te garanderen.  
 aanbod van huurwoningen voor zorgbehoevenden moet worden uitgebreid. 
 
Fotoclub Obscura (Willem Beeckman): 
 met het verdwijnen van het Zonneputteke is er in deelgemeente Zoersel een nood aan een nieuwe, 

grote zaalinfrastructuur. Dat moet vermijden dat verenigingen gedwongen moeten uitwijken naar 
buurgemeentes om hun activiteit te kunnen organiseren. 

 verenigingen waarvan de activiteit wordt erkend als speerpuntactie kunnen genieten van een 
retributievrijstelling voor het gebruik van infrastructuur en de uitleendienst. Enkel als men gebruik maakt 
van de Kapel kan men daar niet van genieten en moet de vereniging het volle tarief betalen. Graag ook 
de Kapel mee opnemen als locatie die in aanmerking komt voor een vrijstelling van retributie in het 
kader van een speerpuntactie.  

 verenigingen waarvan de activiteit  mee wordt opgenomen in de cultuurprogrammatie in de Kapel 
genieten van een tariefvermindering van 50%. Welk zijn de criteria om mee te worden opgenomen in de 
cultuurprogrammatie en wie beslist hierover? Vraag om hierover duidelijk te communiceren naar de 
cultuurraad toe.  

 
WSV Natuurvrienden (Jef Joosten): 
 met het verdwijnen van het Zonneputteke is er in deelgemeente Zoersel een nood aan een nieuwe, 

grote zaalinfrastructuur. Dat moet vermijden dat verenigingen gedwongen moeten uitwijken naar 
buurgemeentes om hun activiteit te kunnen organiseren.  
Indien uitwijken toch nog noodzakelijk is, moet daarover een betere samenwerking tot stand worden 
gebracht met de buurgemeentes. 

 Infrastructuur die enkel wordt gebruikt als vergaderruimte moet gratis worden gemaakt. 
 
Femma Zoersel (Iris Ollieuz) / Ferm Zoersel (Margot Van Bavel): 
 Naast een grote zaal is er ook nood aan bijkomende kleinere infrastructuur in deelgemeente Zoersel. 

Ondanks het aanbod van bibliotheek, Ter Smisse,… is de kleinere infrastructuur voor bv. lezingen, 
kooksessies,… vaak bezet.  

 
Landelijke gilde Halle / Sint-Antonius – ACV (Fons Christiaensen) 
 door de organisatie van grotere dorpsevenementen (cfr. jaarmarkt) is er in Halle-Dorp nood aan een 

aantal bijkomende elektriciteitsnutskasten en mogelijke versterking van het elektriciteitsnetwerk. 
 het aantal senioren en ouderen zal in de toekomst sterk toenemen (vergrijzende bevolking). Er zal 

bijkomende nood zijn aan meer parkeerplaatsen voor mindervaliden en personen met verminderde 
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mobiliteit. Enkel als dat aanwezig is, kan hun deelname aan socio-culture activiteiten blijvend worden 
gegarandeerd. 

 betaalbaar wonen mogelijk maken voor jongeren in eigen gemeente zal de grootste uitdaging voor de 
toekomst worden. Dat zal ook noodzakelijk zijn om de participatie aan culturele activiteiten binnen onze 
gemeente te garanderen.  

 
Sint-Huybrechtsgilde (Kenny Noens): 
 voldoende brede parkeerplaatsen voor mindervaliden voorzien 
 zowel op de huurmarkt als de koopmarkt is het vinden van een betaalbare woning quasi onmogelijk 

geworden voor jongeren en jonge gezinnen in Zoersel. Het beleid zou hierop passende antwoorden 
moeten formuleren. 

 
Toneelgezelschap Tilia (Lutgarde Witvrouwen): 
 er is nu een plan voor een cultuur-verenigingsschuur in deelgemeente Zoersel. Vraag aan de volgende 

beleidsploeg om dit uit te voeren. 
 
Verder verloop: 
We zullen deze voorstellen bezorgen aan de nieuwe bestuursploeg, die na de verkiezingen van 13 oktober 
wordt gevormd. 
 
 
II.  BELEID EN ADVISERING 
 
2.1  advisering straatnaamgeving de Blokskens 
 
In februari 2024 adviseerde de cultuurraad de naamgeving ‘Dorpsloop’ voor de nieuwe insteek aan de 
Blokskens. Vervolgens besliste de gemeenteraad op 23 april 2024 om voor de nieuwe insteek van de straat 
De Blokskens de straatnaam 'Dorpsloop' voorlopig vast te stellen.  
 
Daarna volgende een openbaar onderzoek  van 22 juli tot en met 21 augustus 2024, waarbij er de 
mogelijkheid bestond om nog bezwaarschriften in te dienen.  
 
Er werd door Fons Christiaensen namens het buurtcomité Berkenlaan - De Blokskes - Blokskenserf - 
Tappelweg een bezwaarschrift ingediend. Het buurtcomité kan zich niet terugvinden in het voorstel om 
deze nieuwe straat de straatnaam 'Dorpsloop' toe te kennen. Zij stellen dat de dorpsloop van Halle 
grotendeels volledig is ingebuisd, alleen een klein stukje aan de nieuwe insteek mondt nog uit in een kleine 
smalle dicht gegroeide beek. Omdat het maar over tien woningen en twee kleine erfkens gaat, stellen zij als 
buurtcomité de naam 'Blokskenserf' voor , zowel voor de insteek links als rechts van de Blokskens, en de 
huisnummering te laten verder lopen. Een ander alternatief kan zijn: Bloksenserf 1 en Blokskenserf 2. 
 
Alvorens een definitieve beslissing te nemen en het voor te leggen voor definitieve goedkeuring aan de 
gemeenteraad, besliste het college om dit bezwaarschrift nog een keer voor te leggen aan de cultuurraad. 
Het schepencollege zelf is wel voorstander om de naam ‘Dorpsloop’ te behouden. 
 
Argument voor het behoud van de naam ‘Dorpsloop’: 
om te vermijden dat er verwarring ontstaat bij allerlei dienstenleveranciers, hulpdiensten,… is het beter om 
te opteren voor twee aparte straatnamen. Er zijn in onze gemeente al andere straten/wijken waar dit tot 
problemen leidt (Akker / De Hulsten). 
 
Standpunt cultuurraad: een meerderheid van de leden stelt zich neutraal op en wenst hierover verder geen 
standpunt in te nemen. 
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2.2  verkiezing cultuurprijs 2024 
 
Voor de cultuurprijs 2024 werden er in totaal 3 verschillende kandidaturen ingediend:  
 Dieter Coppens door Tetterende Tiretten Raak 
 Miekado door Dirk Somers 
 Vendeliers de Ronckaert door Johnny Gillis en door Toneelgezelschap Tilia 
 
Na voorlezing van de verschillende kandidaturen werd er een geheime stemming in twee stemrondes 
gehouden. Aantal stemgerechtigde leden aanwezig: 25 
 
Vendeliers De Ronkaert is de laureaat van de cultuurprijs 2024. Proficiat aan de laureaat en ook aan de 
zeer gewaardeerde andere kandidaten! 
 
In overleg met de winnaar en de genomineerden wordt een datum in januari gezocht voor de prijsuitreiking. 
Uiteraard zullen de leden van de cultuurraad van harte worden uitgenodigd op deze gebeurtenis.   
 
2.3 mededelingen van / vragen aan schepencollege 
 
1. Infrastructuur: gehoorondersteuning in de Kapel 
 
Om een inclusiever cultuuraanbod te realiseren is er een nieuw systeem voor gehoorondersteuning 
geïnstalleerd in de Kapel. Dit innovatieve systeem maakt gebruik van het wifi-netwerk en zorgt ervoor dat 
slechthorende bezoekers optimaal meegenieten van optredens, concerten, lezingen en films. Gebruikers 
kunnen met behulp van een app op hun smartphone meeluisteren door hun hoorapparaat, oortjes of 
hoofdtelefoon via bluetooth of een kabeltje met mini-jack te connecteren aan hun smartphone. 
 
2. Infrastructuur: uitbouw Het Klavier 
 
Op 31 augustus werd de nieuwe cafetaria aan ’t Klavier officieel geopend, gevolgd door een opendeurdag 
op 1 september. OKRA Sint-Antonius zal het beheer van de zaal op zich nemen. Het wordt hun vaste stek 
in de plaats van de huidige prefab aan de Gestelsebaan. Toneelkring Jukschot zal de nieuwe infrastructuur 
tijdens haar voorstellingen in zaal het Klavier kunnen gebruiken als foyer en cafetaria. Daardoor kunnen de 
voorstellingen in de zaal zelf ook optimaler verlopen. Tot slot is er in de overeenkomst voorzien dat ook 
andere verenigingen gebruik zullen kunnen maken van de nieuwe infrastructuur.  
 
3. Infrastructuur: verenigingenschuur en zaal de Lindekring 
 
Er is een beslissing genomen over de realisatie van een verenigingenschuur in deelgemeente Zoersel. Er 
is daarbij een samenwerking tot stand gebracht tussen Toneelgroep Tilia en Kon.Harmonie Eendracht 
Maakt Macht. Er is voorzien in de mogelijkheid dat andere verenigingen ook gebruik zullen kunnen maken 
van de infrastructuur (de gemeente kan per maand een aantal dagdelen ter beschikking stellen aan andere 
verenigingen). 
 
De gemeenteraad heeft de aankoop van zaal De Lindekring goedgekeurd. Bedoeling is dat fotoclub 
Obscura in het achterste gedeelte van de zaal haar vaste stek krijgt. De Lindekring blijft repeteren in het 
voorste gedeelte.  
Op termijn zullen ook andere verenigingen gebruik kunnen maken van de infrastructuur, maar voorlopig zit 
zaal de Lindekring nog niet in de standaardverhuring. Er moeten eerst de nodige beslissingen worden 
genomen over opfrissingwerken, budgettering en planning daarvan, tariefbepaling, afspraken schoonmaak 
en sleutelbeheer,… 
 
4.  Infrastructuur: nieuw bibliotheekfiliaal Sint-Antonius 
 
Er zijn uiteindelijk 3 bouwteams die zich kandidaat hebben gesteld voor de bouw van een nieuw, circulair 
bibliotheekgebouw in Sint-Antonius. Daarnaast is er ook voorzien in de realisatie van 14 sociale woningen. 
Een definitieve keuze voor één bouwteam moet nog worden gemaakt.    
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De voorbije weken was er ook commotie rond de toekomstplannen over en rond het Sint-Teunisplein. De 
schepen bevestigt dat het Sint-Teunisplein, één van de grootste trouwens in de omgeving, gevrijwaard zal 
blijven en ook in de toekomst dienst kan doen als locatie voor activiteiten en evenementen. 
 
Opmerking: 
De voorzitter merkt op dat Chirojongens en – meisjes nog steeds in hun oude lokalen gehuisvest zijn. Het 
is een gemiste kans om te bekijken of het oude politiecommissariaat in aanmerking zou kunnen komen als 
alternatieve huisvesting voor hen. 
 
 
III. INITIATIEVEN & WERKGROEPEN 
 
3.1  11-juliviering: korte evaluatie  
 
De leden van de cultuurraad die aanwezig waren, vonden het een mooi, gezellig en leuke11 
juliviering. Qua concept kan dit in de toekomst zeker behouden blijven.  
 
3.2  vormings- en netwerkinitiatief cultuurraad 19 oktober 2024 
 
De uitnodiging werd ondertussen verstuurd. Op dit moment zijn er 20 deelnemers ingeschreven. Er 
wordt nog een herinnering gestuurd. 
 
3.3  11 novemberherdenking 2024 
 
Op maandag 11 november zal de 11 novemberherdenking plaatsvinden. Het programma ziet er als 
volgt uit: 
9 uur  kransneerlegging deelgemeente Halle 
9.30 uur kransneerlegging deelgemeente Sint-Antonius 
10 uur  eucharistieviering Sint-Elisabethkerk Zoersel 
11 uur  kransneerlegging Zoersel 
11.30 uur 11 novemberreceptie in de Bijl 
 
Volgende verenigingen hebben hun deelname al bevestigd: Kon.Harmonie Sint-Martinus Halle, Kon. 
Harmonie de Vriendenband, vendeliers De Ronckaert. Jeugdverenigingen worden nog uitgenodigd.  
 
 
IV. FINANCIEEL VERSLAG CULTUURRAAD 

 
Op dit moment staat er op de bankrekening van de cultuurraad nog steeds een gunstig saldo van 
€ 5.457,15. 
 
 
V.  VARIA EN VRAGEN 
 
a) Kon.Harmonie de Vriendenband heeft volgende activiteiten op het programma staan: 

- 27 oktober: verbroederingsconcert bij Kon.Harmonie Eendracht maakt Macht 
- 16 november: quiz 
- 21-22 december: kerstconcerten in de Kapel 

 
b) De activiteiten van OKRA Sint-Antonius vinden voortaan allemaal dus plaats in de nieuwe 

cafetaria van ’t Klavier. 
 
c) Roger Jordaens vraagt nogmaals om te voorzien in een aantal tafels, die vast verbonden zijn aan 

zaal ’t Klavier. 
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d) Roger Jordaens merkt op dat er geen éénduidigheid is voor het naamgebruik van het Cultureel 
Centrum Bethanië. Er worden diverse benamingen gebruikt ( Yogazolder A.C.Z, gemeentehuis,   
Administratief centrum, Feestzaal de Kapel CC Bethanië, administratief centrum, lokaal één, De 
Kapel, gemeente & ocmw Zoersel,…). Hij vraagt of er geen geijkte  en juiste benaming kan 
worden uitgewerkt en dit verplicht wordt opgelegd bij gebruik van de lokalen. 

 
Het is van belang om hier twee zaken van elkaar te scheiden. Je hebt ‘UITinZoersel’ enerzijds en 
‘Zoerselmagazine’ anderzijds. De activiteiten in ‘UITinZoersel’ worden grotendeels ingeput door 
verenigingen. Zij bepalen m.a.w. zelf hoe ze de locatie invullen. Op dit moment is er geen 
mogelijkheid om voor het invulveld locatie vaste benamingen, via een pop-up, op te leggen. Dit 
vergt een aanpassing aan de achterliggende ICT-configuratie van UITinZoersel waar een extra 
kostprijs aan verbonden zal zijn. De gemeentelijke diensten doen hier geen redactie op. 
 
De aankondigingen in de agenda van het Zoerselmagazine worden gegenereerd op basis van de 
gegevens zoals ingeput in UITinZoersel. Hier wordt wel redactie op uitgevoerd. In het laatste 
Zoerselmagazine zijn er maar twee omschrijvingen terug te vinden: cc Bethaniënhuis, Handelslei 
167 of De Kapel, Handelslei 167. Sluit niet uit dat ook in het gedrukte magazine soms een aantal 
andere benamingen terecht komen (bv. yogazolder cc Bethaniën). 
 
Voor culturele activiteiten in de Kapel, die mee worden opgenomen in de cultuurprogrammatie, 
spreken we standaard inderdaad van de Kapel, zeker om op die manier het onderscheid te 
maken met bv. vergaderlokalen of andere soorten van activiteiten in de Kapel. Dit passen we toe 
zowel in UITinZoersel als in het Zoerselmagazine. 

 
e) Roger Jordaens merkt ook op dat in ‘Uit In Vlaanderen’ bij de verschillende infrastructuren vaak 

de melding verschijnt ‘er zijn geen activiteiten’. 
 

Op ‘UitinVlaanderen’ kan je alle sport- en socio-culturele infrastructuur die in Zoersel aanwezig is 
terugvinden (is niet raadpleegbaar op UITinZoersel, waar enkel de activiteiten op vermeld staan, 
geen infrastructuur). Er is binnen UITinVlaanderen geen koppeling tussen infrastructuur en 
activiteiten, vandaar altijd de vermelding ‘helaas er zijn op dit moment geen activiteiten gepland 
op deze locatie’. 

 
f) De fotowedstrijd van Obscura loopt nog verder tot eind september. 
 
g) Eind dit jaar/begin volgend jaar zal de cultuurraad opnieuw worden samengesteld (gebeurt telkens na de 

gemeenteraadsverkiezingen). Willem Beeckman stelt de vraag of er acties zullen worden genomen om 
ook jongere mensen aan te spreken. Vandaag is de vaststelling dat de cultuurraad overwegend is 
samengesteld met mensen van iets oudere leeftijd. Nochtans is het volgens Willem noodzakelijk dat ook 
jongeren een stem krijgen. 

 
h) De Kerstmarkt vindt dit jaar plaats tijdens het weekend van 7-8 december. 
 
i) De Ensorwandeling op Einhoven is verlengd en loopt nog tot 5 oktober. 
 
j) Femma Zoersel: 

- de website van Femma is terug online 
- op 17 oktober is er een kookinitiatie ‘Feest koken’ in het Lindehof 

 
k) Het komend weekend (21-22 september) is er de Dag van de Landbouw op Einhoven met diverse 

activiteiten. 
 
l) Samana Sint-Antonius viert dit jaar haar 45-jarig bestaan. 
 
m) Op 15 november organiseert Natuurpunt opnieuw haar jaarlijkse Natuurquiz.  
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n) De Sint-Huybrechtsgilde bedankt de gemeente voor het mooie artikel en de mooie foto’s in het 
Zoerselmagazine n.a.v. hun 300-jarig bestaan. 

 
o) Den Overkant is voor haar Kerstwandeling dit jaar nog op zoek naar oude spiegels die stuk mogen 

worden geslagen. 
 
p) Het Davidsfonds organiseert in het kader van de Davidsfonds Academie een lezing (2 dagen) over ‘ 

Egypte, een onuitputtelijke schatkamer voor antieke en moderne grafrovers’ 
 
q) Zoerselkermis zal in 2025 plaatsvinden tijdens het weekend van 6-8 februari. 
 
r) VELT bestaat 50 jaar. Dat werd onlangs al in Zoersel gevierd, maar op 6 oktober zullen ze een 

grote stand hebben op de Ecodroom in het Riverenhof (Deurne). 
 
s) De jaarlijkse fototentoonstelling van Nenufar vindt plaats op 1,2 en 3 november in de Kapel. 
 
t) De Bijl heeft een drukke najaarsprogrammatie met tentoonstellingen, film, concerten en een lezing. 

- tentoonstelling oktober: wereldraad Zoersel 
- tentoonstelling november: Johan Truyen 
- tentoonstelling december: Wintersalon 
- 8 november: lezing Rudy Vranckx (is uitverkocht ondertussen) 
- 15 november: klassiek concert Katelijn Van Kerckhoven en Eline Cote 
- 21 november: film ‘Het smelt’ 
- 12 december: film ‘Das Lehrerzimmer’ 

 
u) Toneelkring Tilia speelt het stuk ‘Lily en Marleen’ van vrijdag 22 november tot en met zaterdag 7 

december (elke vrijdag en zaterdag, telkens om 20 uur in de Kiekeboes) 
 
v) Het komend weekend is er de Jaarmarkt in Halle, georganiseerd door de Landelijke Gilde 

Halle/Sint-Antonius en Ferm Halle 
 
w) Landelijke Gilde Halle en Ferm Halle organiseren een proef- en workshop Trappistenbier op vrijdag 

18 oktober in het KLJ-lokaal van Halle. 
 
x) Fons Christiaensen vraagt of de buurtbabbelbox ook door verenigingen kan worden gebruikt.  

 
Op dit moment geldt nog steeds dat hij enkel door buurtcomités kan worden aangevraagd. 

 
y) KWB is van naam veranderd en heet voortaan RAAK 
 
z) Raak Sint-Antonius organiseert op zaterdag 5 oktober een Repaircafé in het Catherinahuis 
 
aa) Hopsahal heeft er een prima editie opzitten van het bierproeffestival op het dorpsplein van Halle. In 

2025 is er een nieuwe editie gepland. 
 
bb) Toneelkring Willen is Kunnen speelt het stuk ‘Schat, mag ik je mijn schat voorstellen’ in zaal Halle-

Luja (vrijdagen 15 en 22 november, zaterdagen 16 en 23 november en zondag 17 november) 
 
cc) Georgette Truyens, onze ondervoorzitter, heeft een mededeling: Georgette heeft vanavond haar 

laatste vergadering als ondervoorzitter bijgewoond. In de toekomstige nieuwe samenstelling van de 
cultuurraad zal ze deze functie niet meer opnemen.  
Dat verdient een welgemeende dank-je-wel een daverend applaus.  
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Aanwezigheidslijst 
 
Wilfried Schul voorzitter cultuurraad 
Roel Van Elsacker schepen cultuur 
Dirk Somers agendacommissie 
Iris Ollieuz Femma Zoersel 
Jan Van Dyck Pasar Zoersel 
Vera Verbergt Samana Sint-Antonius 
Roger Jordaens Tetterende Tiretten KWB 
Luc Nelis Okra Sint-Antonius 
Jan Sebreghts Harmonie De Vriendenband 
Jef Bogaerts Harmonie De Vriendenband 
Geert Debeerst Harmonie De Vriendenband 
Willem Beeckman fotoclub Obscura 
Dominique Van de Velde fotoclub Obscura 
Michael Gervais Cantemus Novum 
Walda Van Onckelen Den Overkant 
Michael Diels 1181 
Pat Heylen 1181 
Jef Joosten Kerstmarkt 
Lutgarde Witvrouwen Tilia 
Rosita Janssens Zoerselkermis vzw 
Jan Pauwels KWB Sint-Antonius 
Maria Smets Welzijnsschakel Malle-Zoersel 
Michaël Heyvaert gemeenteraadslid 
Kenny Noens Sint-Huybrechtsgilde 
Nick Alderweireldt fotoclub Nenufar 
Fons Christiaensen Landelijke Gilde Halle/Sint-Antonius 
Monique De Temmerman VELT Voorkempen 
Bart Hellemans Natuurpunt 
Eddy De Raedt cultuurhuis de Bijl 
Margot Van Bavel Ferm Zoersel 
Katia Pannecoucke Davidsfonds Zoersel 
Uschi Ruwisch Sint Ceaciliakoor 
Heidi-Marie Piette Toerisme Zoersel 
Peter Calliauw Imkersbond Zoersel 
Mai Wouters Ferm Sint-Antonius 
Rita Laureyssens gemeenteraadslid 
Johnny Gilis geïnteresseerd inwoner 
Christel Brusten Toneelkring Willen is Kunnen 
Georgette Truyens ondervoorzitter 
Bart Van Santvliet cultuurfunctionaris 
 
Verontschuldigd 
 
Luc Janssens 
Els Schoepen 
Heidi Rymen 
Koen Torfs 
Jos Van Elsacker 
Johan Lefevere 
Rita Stevens 
Stef Philipsen 
WendyWilleme 


